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Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Réthelyi Miklós Nemzeti Erőforrás
Miniszterhez

„Mi lesz a sorsa az újonnan átadott kistérségi járó beteg ellátó központoknak? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

2010-2011 évben Európai Uniós forrásokból 40kistérségi járó beteg ellátó központ fejlesztése fejez ődött
be, mely fejlesztéseket még az MSZP kormány kezdett el .

Kérdésem a következő :

• A minisztérium, hogy tervezi a már átadott és ezután átadásra kerül ő kistérségi járó beteg ellátó
központok működésének személyi feltételeit?

•

	

Milyen forrást biztosít a kistérségi járó beteg ellátó központok működtetéséhez?
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Horváth András Tibo r

országgyű lési képviselő
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Kovács Tibor
országgy íl esi képviselő

	

országgyűlési képvisel ő

Írásbeli kérdés !
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